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Helmond, 3 maart 2022 
 
 
 
Geacht college, 
 
Hartelijk dank voor uw update met betrekking tot de motie over OV in Helmond 
Met grote verbazing hebben wij gelezen, dat er voor de uitvoering van deze unaniem aangenomen motie 
subsidie is aangevraagd bij "Brainport Bereikbaar" en dat er daarom geen uitvoering kan worden gegeven 
aan de tijdsafspraak, die onderdeel uitmaakt van deze motie. 
 
Naar aanleiding hiervan, hebben wij de volgende vragen: 

1. de motie spreekt over een plan van aanpak binnen drie maanden (gerekend vanaf 9 november                           
2021); waarom is hieraan geen gehoor gegeven? 
 

2. er is in de motie (en ook op geen enkele andere wijze) gesproken over het aanvragen van            
subsidie voor de uitvoering van deze motie.  

• Waarom deze aanvraag bij "Brainport Bereikbaar"?   

• Sinds wanneer is hiertoe besloten?  

• Door wie is hiertoe besloten? 

• Waarom is hierover eerder niets medegedeeld? 

• Wanneer (op welke datum) wordt de uitslag van de beoordeling verwacht? 

 
3. Op welke datum kunnen we nu het plan van aanpak tegemoet zien? 

 
Hoogachtend, 
Sacha van Lierop en Gerard Bosch, plan! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



 

Gemeenteraad van Helmond  bijlage 07 
 

Blz. 2 
  
 

 

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. De motie spreekt over een plan van aanpak binnen drie maanden (gerekend vanaf 9 november 
2021); waarom is hieraan geen gehoor gegeven? 
 

De vertraging wordt veroorzaakt door een combinatie van de personele onderbezetting op de afdeling en de 
hoge ambitie en bijbehorende opdrachten op het terrein van mobiliteit. Er wordt gewerkt aan het weer op 
sterkte brengen van de afdeling; dit valt echter door de krapte op de arbeidsmarkt niet mee.   

 
2. Er is in de motie (en ook op geen enkele andere wijze) gesproken over het aanvragen van            

subsidie voor de uitvoering van deze motie.  
 

a. Waarom deze aanvraag bij "Brainport Bereikbaar"?   
 

Omdat de vraag die u heeft gesteld om te komen tot een plan van aanpak goed aansluit op bestaande 
activiteiten in het programma Brainport Bereikbaar en dit ook efficiency voordelen oplevert. Het programma 
Brainport Bereikbaar richt zich op de realisatie van slimme mobiliteitsprojecten in de regio Zuidoost Brabant. 
Eén van de deelprojecten betreft een verkenning naar flexibele openbaar vervoersconcepten die in Helmond 
mogelijk uitgerold kunnen worden. Inzicht in de OV behoefte is ook voor deze verkenning relevant. Behalve 
de inhoudelijke samenhang met deze en andere Brainport Bereikbaar projecten biedt het programma ook 
financieringsmogelijkheden voor een onderzoek.  
 

b. Sinds wanneer is hiertoe besloten? 

De aanvraag is ingediend in december 2021. In maart 2022 is hierop positief beoordeeld.   
 

c. Door wie is hiertoe besloten? 

De portefeuillehouder. 
 

d. Waarom is hierover eerder niets medegedeeld? 

Het uitwerken van een plan van aanpak stond in eerste instantie gepland binnen de daarvoor gestelde 
termijn. Door onverwachte personele wijzigingen is dit helaas niet meer gelukt. Onze excuses voor de 
vertraging en het niet eerder communiceren hierover. 

 
e. Wanneer (op welke datum) wordt de uitslag van de beoordeling verwacht? 

In maart is de aanvraag positief beoordeeld. 
 

3. Op welke datum kunnen we nu het plan van aanpak tegemoet zien? 

Volgens de huidige planning wordt het plan van aanpak voorgelegd aan de opiniecommissie op 21 juni en 
daarna in procedure worden gebracht voor besluitvorming in de raad op 27 september. Het daadwerkelijke 
onderzoek wordt daarna opgestart.  
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 


